

**INDUSTRIAL
VACUUM
SYSTEMS**

**SYSTEMES
D'ASPIRATEURS
CENTRAUX**

USER'S MANUAL

MODE D'EMPLOI

**JOHN BROOKS COMPANY LIMITED
TORONTO - MONTREAL - CALGARY - VANCOUVER**

**COMPAGNIE JOHN BROOKS LTEE
TORONTO - MONTREAL - CALGARY - VANCOUVER**

GENERAL INFORMATION

1. The MODEL SV202 Vacuum Cleaner is intended for dry vacuuming only and must not be used in wet applications.
2. Models: SV315, SV415, SV420, SV515, SV615, SV620, are all designed for wet vacuuming of non-combustible/non-flammable liquids, as well as dry vacuuming.
3. Model SV700 is a soil extractor/spotter and can be used as a wet vacuum or a dry vacuum **depending on the accessories being used**.
4. On all Wet/Dry Models, when used for wet vacuuming, the powerhead must be removed from the tank and the polyester filter assembly removed from the powerhead bottom. The polyester filter is required for dry vacuuming only. Model SV700 must have the detergent tank in place in order to wet vacuum even if you are not using this feature as it will protect the motor from water damage.
5. All Wet/Dry Vacuum models, are equipped with a float valve to interrupt air flow whenever the tank is full. When this happens, the pitch of the noise goes up to alert the operator.
6. Models SV420 and SV620, are complete with a TIPPING CART, allowing the tank to tip for ease of emptying. Models SV415 and SV615 are equipped with a drain hose for emptying purposes.

VACUUM CLEANER OPERATION

1. Always ensure that power supply voltage agrees with name plate requirements on the machine.
2. Always use a properly grounded receptacle to operate the vacuum cleaner.
3. If it is necessary to use an extension cord, it must be of adequate gauge (i.e., 12 gauge up to 20 meters), with proper approved grounding equipment.
4. Insert the ribbed end of the flexible plastic hose into the inlet on the tank. Hose should snap into place. Assemble the wand extensions and then select the tool for your function and place it on the wand extension.

5. IMPORTANT

Remember to remove the polyester filter element if you are going to wet vacuum.

6. You are now ready to use the machine. To turn on the unit, simply press the on/off switch on the powerhead. The models SV420 and SV620 are equipped with two switches. One switch will provide an economy system with reduced suction, while turning on both switches gives maximum suction power for big jobs.

7. WARNING

Never allow receptacles when using an extension cord to get wet as this could result in electrocution. It is also recommended that the operator using a vacuum for wet vacuuming wear rubber soled shoes.

8. SV700 OPERATION

This unit operates just like a standard vacuum would but offers more versatility. The standard unit is equipped with a 10 - foot hose and upholstery tool.

Optional accessory kits are available to allow carpet and hard floor cleaning (Carpet/Floor Kit #SV02725) and dry vacuuming (Dry Vacuum Kit #SV02772).

STANDARD UNIT / UPHOLSTERY TOOL

Connect hose to tank and blue chemical line to the opening on the vacuum head.

Connect upholstery tool and plug in blue chemical line.

VACUUM CLEANER OPERATION

1. Always ensure that power supply voltage agrees with name plate requirements on the machine.
2. Always use a properly grounded receptacle to operate the vacuum cleaner.
3. If it is necessary to use an extension cord, it must be of adequate gauge (i.e., 12 gauge up to 20 meters), with proper approved grounding equipment.
4. Insert the nibbed end of the flexible plastic hose into the inlet on the tank. Hose should snap into place. Assemble the wand extensions and then select the tool for your function and place it on the wand extension.

5. IMPORTANT

Remember to remove the polyester filter element if you are going to wet vacuum.

6. You are now ready to use the machine. To turn on the unit, simply press the on/off switch on the powerhead. The models SV420 and SV620 are equipped with two switches. One switch will provide an economy system with reduced suction, while turning on both switches gives maximum suction power for big jobs.

7. WARNING

Never allow receptacles when using an extension cord to get wet as this could result in electrocution. It is also recommended that the operator using a vacuum for wet vacuuming wear rubber soled shoes.

8. SV700 OPERATION

This unit operates just like a standard vacuum would but offers more versatility. The standard unit is equipped with a 10 - foot hose and upholstery tool.

Optional accessory kits are available to allow carpet and hard floor cleaning (Carpet/Floor Kit #SV02725) and dry vacuuming (Dry Vacuum Kit #SV02772).

STANDARD UNIT / UPHOLSTERY TOOL

Connect hose to tank and blue chemical line to the opening on the vacuum head.

Connect upholstery tool and plug in blue chemical line.

Fill black detergent tank with water and cleaning fluid and place inside vacuum tank. Note: (Place blue suction line in the small round hole in the top of the detergent tank).

Turn vacuum on with the red switch.

Turn the detergent pump on with the green switch.

Unit is ready for operation.

CARPET/FLOOR KIT ACCESSORIES. (OPTIONAL)

Same as standard unit operation except replace upholstery tool with extension pipes and floor piece that best suits your needs.

DRY VACUUM KIT ACCESSORIES. (OPTIONAL)

This unit may be used as a dry vacuum by replacing the detergent tank with the cloth filter. Connect accessories to the extension pipes that come with the carpet/floor kit accessory package, or attach the tools directly to the hose.

Do not use this kit for wet vacuuming.

GENERAL MAINTENANCE

1. Before performing any type of maintenance including removal or installation of the polyester filter, always disconnect the power supply cord.
2. Wet/Dry Vacuum Models all have a metal screen filter located on the bottom of the power head to protect the motor from debris. This metal filter can be accessed for cleaning by first removing the powerhead, removing the polyester filter, and then following the steps outlined below.

MODEL SV315/SV515

Remove the four screws securing the plastic cage, remove the plastic cage itself, and then remove the metal filter element for cleaning.

MODEL SV415/SV515, SV615/SV620

There is a plastic knob on the bottom of the metal screen filter which holds a plastic retaining disc in place. Turn the knob to remove the retaining disc and filter element.

MODEL SV202

Unit is equipped with a foam filter which is housed by a plastic cage. Remove the four retaining screws, the plastic cage, and then the foam filter.

MODEL SV700

This unit does not require a separate screen filter. **Be sure to use the detergent tank when wet vacuuming and the cloth filter when dry vacuuming.** Failure to use the appropriate accessories can severely damage the unit.

3. CLEANING OF FILTERS

Wire mesh filters may be cleaned using a bristled brush or water pressure. The foam filter may be cleaned using water but must be completely dry before being reinstalled in the Model SV202. It is recommended that this filter element be replaced when it becomes extremely dirty with original equipment replacement parts available at your dealer.

STANDARD ACCESSORIES

MODEL SV202 (DRY VACUUM)

- 1 - Dusting Tool
- 1 - Crevice Tool
- 1 - Upholstery Tool
- 1 - Floor/Carpet Tool
- 1 - 3 Piece Metal Wand
- 1 - Plastic Flex Hose

ALL WET/DRY VACUUM MODELS

- 1 - Dusting Tool
- 1 - Crevice Tool
- 1 - Bristled Floor Tool
- 1 - 2 Piece Plastic Wand
- 1 - Female X Male Wand Adapter
- 1 - Large Bristled Floor Tool
- 1 - 2 Piece Metal Wand
- 1 - Plastic Flex Hose

MODEL SV700 (SOIL EXTRACTOR / SPOT CLEANER)

- 1 - 10 Foot PVC Flex Hose with Chemical Line
- 1 - Upholstery Tool with Detergent Nozzle

JOHN BROOKS COMPANY LIMITED WARRANTY

This Industrial Commercial Product is warranted to be free from defects in materials and workmanship under normal use and service for a period of one year from the date of purchase, when operated and maintained in accordance with the Maintenance and Operation Instructions supplied with the unit.

This warranty is extended only to the original purchaser for the use of the product. It does not cover normal wear parts such as electrical cable, rubber parts, hoses and motor brushes.

If a difficulty develops with the product, you should contact the nearest authorized repair center or, John Brooks Company Limited Office. Only these locations are authorized to make repairs to the product under this warranty. Repairs to the product or replacement of defective parts, will be done at no charge within a reasonable time after receipt of the product. Transportation charges to and from the repair facility, are to be prepaid by the purchaser.

John Brooks Company Limited's liability under this warranty is limited to repair of the product and/or replacement of parts, and is given to the purchaser in lieu of all other remedies including incidental and consequential charges.

There are no express warranties other than those specified herein. There are no warranties which extend beyond the description of the face hereof. No warranties including, but not limited to warranty of merchantability shall be implied.

RENSEIGNEMENTS GENERAUX

1. L'aspirateur SV202 est conçu pour l'aspiration à sec uniquement; il ne doit pas être utilisé pour l'aspiration de matières humides.
2. Les aspirateurs SV315, SV415, SV420, SV515, SV615 et SV620 sont des aspirateurs conçus pour l'aspiration de liquides non combustibles et (ou) non inflammables ainsi que pour l'aspiration à sec.
3. Le modèle SV700 est un extracteur-détacheur qui peut servir comme aspirateur pour déchets humides et déchets secs, **selon les accessoires utilisés.**
4. Sur les appareils à aspiration à sec et humide, il faut toujours retirer la tête d'aspiration du contenant lorsqu'on aspire des matières humides. Il faut également retirer le filtre de polyester qui se trouve sous la tête d'aspiration. Le filtre en polyester n'est utilisé que pour l'aspiration à sec.
Le Modèle SV700 doit être muni d'un réservoir de détergent pour l'aspiration des déchets humides. Même si cet accessoire n'est pas utilisé il n'en protège pas moins le moteur contre les dommages que l'eau pourrait causer.
5. Tous les aspirateurs de matières humides sont équipés d'une soupape flottante qui coupe l'aspiration lorsque le réservoir est plein. Lorsque cette coupure se produit, la sonorité de l'appareil augmente pour alerter l'opérateur.
6. Les aspirateurs SV420 et SV620 sont équipés d'un chariot que l'on peut faire basculer pour au'il soit plus facile de vider le réservoir. Le réservoir des aspirateurs SV415 et SV615 est équipé d'un tuyau de vidange.

UTILISATION DE L'ASPIRATEUR

1. Assurez-vous toujours que la tension d'alimentation est conforme à ce qui est affiché sur la plaque signalétique de l'appareil.
2. Utilisez toujours une prise de courant convenablement mise à la terre avant d'utiliser l'aspirateur.
3. Si vous utilisez une rallonge, elle doit avoir le calibre voulu, c'est-à-dire un calibre de 12 si le fil a moins de 20 mètres de long, en plus d'être mis à la terre.
4. Insérez l'extrémité effilée du tuyau souple dans l'admission du réservoir. Le tuyau doit s'enclencher en place. Assemblez les rallonges et choisissez l'accessoire voulu et installez-le sur la rallonge.

5. IMPORTANT

Rappelez-vous qu'il faut retirer le filtre de polyester avant d'aspirer des matières humides.

6. Vous êtes maintenant prêt à utiliser l'aspirateur. Pour mettre l'appareil en marche, appuyez sur l'interrupteur qui se trouve sur la tête d'aspiration. Les aspirateurs SV420 et SV620 ont deux interrupteurs; le premier produit une aspiration moins forte et plus économique tandis que l'utilisation des deux interrupteurs produit une aspiration maximale pour les gros travaux.

7. MISE EN GARDE

Lorsque vous utilisez une rallonge, il ne faut jamais que la prise de courant soit humide sans quoi vous risquez de vous électrocuter. Lorsque l'opérateur doit aspirer des matières humides, il devrait toujours porter des bottes à semelles de caoutchouc.

8. FONCTIONNEMENT DU SV700

Cet appareil fonctionne comme un aspirateur ordinaire tout en procurant une plus grande souplesse. L'appareil normalisé est doté d'un flexible de 10' et d'un accessoire pour ameublement.

Des trousse d'accessoires sont proposées en option pour le nettoyage des tapis et des planchers de bois franc (trousse # SV02725 pour tapis et planchers) et pour l'aspiration des déchets secs (trousse # SV02772 pour déchets secs).

APPAREIL NORMALIÉ ET ACCESSOIRE POUR AMEUBLEMENT

Raccorder le flexible au réservoir et la canalisation bleue du produit chimique à l'ouverture pratiquée dans la tête de l'aspirateur.

Raccorder l'accessoire pour ameublement et brancher celui-ci dans la canalisation bleue du produit chimique.

Remplir le réservoir de l'aspirateur. Remarque: (Brancher la canalisation d'aspiration bleue dans la petite ouverture ronde placée sur le-dessus du réservoir de détergent.)

Mettre en marche l'aspirateur en actionnant l'interrupteur de couleur rouge.

Mettre en marche la pompe à détergent en actionnant l'interrupteur de couleur verte.

L'appareil est prêt à être utilisé.

TROUSSE D'ACCESSOIRES POUR TAPIS ET PLANCHERS (EN OPTION)

Même mode de fonctionnement que l'appareil normalisé, sauf que l'accessoire pour ameublement est remplacé par les tubes de rallonge et l'accessoire pour planchers qui convient le mieux au travail à faire.

TROUSSE D'ACCESSOIRES POUR DÉCHETS SECS (EN OPTION)

Cet appareil peut être utilisé comme un aspirateur de déchets secs en replaçant le réservoir de détergent par un dépoussiéreur filtrant. Monter les accessoires sur les tubes de rallonge fournis avec la trousse d'accessoires pour tapis et planchers, ou brancher les accessoires directement sur le flexible. **Ne pas utiliser ces accessoires pour l'aspiration de déchets humides.**

ENTRETIEN GÉNÉRAL

1. Avant de faire l'entretien de l'aspirateur, d'installer ou de retirer le filtre de polyester, il faut toujours débrancher le cordon d'alimentation électrique.
2. La tête d'aspiration des appareils utilisés dans les applications à sec et humides est équipée d'un filtre métallique. Le but de ce filtre est de protéger le moteur. Pour nettoyer ce filtre, retirez la tête d'aspiration et le filtre de polyester avant de faire ce qui est indiqué ci-dessous.

MODELES SV315/SV515

Retirez les quatre vis retenant la cage de plastique; retirez ensuite la cage puis retirez les filtres métalliques pour les nettoyer.

MODELES SV415/SV515, SV615/SV620

Au bas du filtre métallique, on trouve un bouton de plastique qui tient en place un disque de rétention en plastique. Tournez ce bouton pour retirer le disque de rétention et le filtre.

MODELE SV202

Cet appareil est équipé d'un filtre en mousse placé dans une cage en plastique. Retirez les quatre vis retenant la cage; retirez ensuite la cage et le filtre en mousse.

MODÉLE SV700

Ce modèle d'appareil ne requiert pas l'usage d'un filtre tamiseur. **S'assurer de bien utiliser le réservoir de détergent pour les déchets humides et le dépoussiéreur filtrant pour les déchets secs.** L'emploi d'un accessoire inapproprié peut causer de sérieux dommages à l'appareil.

3. NETTOYAGE DU FILTRE

Pour nettoyer les filtres métalliques, utilisez une brosse ou de l'eau sous pression.

Pour nettoyer le filtre en mousse, utilisez de l'eau. Avant de réinstaller le filtre en mousse dans l'aspirateur SV202, laissez-le sécher complètement. Lorsque le filtre est extrêmement encrassé, remplacez-le par un filtre de rechange d'origine que vous pourrez trouver chez votre marchand.

ACCESSOIRES STANDARD

MODÈLE SV202 (ASPIRATEUR À SEC)

- 1 - Accessoire d'époussetage
- 1 - Accessoire pour les lézardes
- 1 - Accessoires pour les revêtements de meubles
- 1 - Accessoires pour les planchers/moquettes
- 1 - Rallonge en trois morceaux du tuyau en métal
- 1 - Tuyau souple en plastique

TOUS LES MODÈLES D'ASPIRATEURS À SEC/HUMIDES

- 1 - Accessoires d'époussetage
- 1 - Accessoires pour les lézardes
- 1 - Accessoires de brosse à plancher
- 1 - Rallonge en deux morceaux du tuyau en plastique
- 1 - Adaptateur de rallonge mâle/femelle
- 1 - Gros accessoire à brosse pour le plancher
- 1 - Gros accessoire à raclette pour le plancher
- 1 - Rallonge en deux morceaux du tuyau en métal
- 1 - Tuyau souple en plastique

MODÈLE SV700 (EXTRACTEUR DE SALETÉS ET NETTOYEUR DE TACHES)

- 1 - Flexible de 1- pi en PVC avec canalisation de produit chimique
- 1 - Accessoire pour ameublement et pulvérisateur de détergent.

GARANTIE DE LA COMPAGNIE JOHN BROOKS LTÉE

Ce produit commercial industriel est garanti contre tout défaut de matériau et de fabrication, sous des conditions à partir de la date d'achat et lorsqu'il est utilisé et entretenu suivant les instructions d'utilisation et d'entretien fournies avec l'appareil.

Cette garantie n'est valable que pour l'acheteur d'origine qui utilise le produit. Elle ne couvre pas les pièces qui s'usent normalement comme le cordon d'alimentation électrique, les pièces en caoutchouc, les tuyaux et les balais du moteur.

Si un problème surgit, communiquez avec votre centre de réparation autorisé le plus rapproché ou avec le bureau de la compagnie John Brooks Ltée. Seuls ces endroits sont autorisés à réparer ce produit en vertu de la présente garantie. Les réparations ou le remplacement des pièces défectueuses seront faits sans frais et dans un temps raisonnable suivant la réception du produit. Les frais de transport en provenance et à destination de l'atelier de réparation doivent être payés d'avance par l'acheteur.

En vertu de cette garantie, la responsabilité de la compagnie John Brooks Ltée est restreinte à la réparation du produit et (ou) le remplacement des pièces; elle est accordée à l'acheteur en remplacement de tous les autres recours, y compris ceux pour les frais indirects.

Il n'y a aucune autre garantie expresse autre que celle spécifiée dans les présentes. Il n'y a aucune autre garantie tacite au-delà de la garantie contenue dans les présentes. Aucune garantie, y compris, sans y être limité, une garantie de caractère marchande n'est donnée tacitement.